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Mr. President,

Bulgaria welcomes the high level Delegation of Cameroon and thanks for the presentation of the national report.

We note the positive effort in the legislative and institutional framework and in the public policies in Cameroon. 

We commend the ratification by Cameroon of the United Nations Convention on the Rights of Persons with Disabilities. 

Bulgaria encourages Cameroon to finalize the amendment of the Civil Code and the Family Code, and to ensure the timely adoption and the Child Protection Code.

We underline the importance of the National Gender Policy and emphasize on the importance free access of girls to education.

Bulgaria would like to make the following recommendations to Cameroon:

1) Encourage Cameroon to ratify the UNESCO Convention against Discrimination in Education.

2) To further efforts in combating child marriage and strive to prioritize the sexual and reproductive health of adolescents.

We wish the Delegation of Cameroon a successful review!

Thank you, Mr. President!
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La Bulgarie souhaite la bienvenue à la délégation de haut niveau du Cameroun et la remercie pour la présentation de son rapport national.

Nous notons les efforts positifs dans le cadre législatif et institutionnel et dans les politiques publiques au Cameroun. 

Nous saluons la ratification par le Cameroun de la Convention des Nations Unies relative aux droits des personnes handicapées. 

La Bulgarie encourage le Cameroun à finaliser l'amendement du Code civil et du Code Familial, et à assurer l'adoption en temps voulu la loi sur la protection de l'enfant.

Nous soulignons l'importance de la politique nationale du genre et insistons sur l'importance du libre accès des filles à l'éducation.

La Bulgarie souhaite faire les recommandations suivantes au Cameroun :

1) Encourager le Cameroun à ratifier Convention concernant la lutte contre la discrimination dans le domaine de l'enseignement
2) Poursuivre les efforts dans la lutte contre le mariage d`enfants et donner priorité à la santé sexuelle et reproductive des adolescents.

Nous souhaitons à la délégation camerounaise un examen réussi !

Merci, Monsieur le Président !
